
 

 
 

Αθήνα, 15 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κα. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων: 

 

Θέμα: «Διανομή βιβλίων σε φοιτητές από βιβλιοπωλεία και όχι μέσω 

κούριερ» 

 

Η συνθήκη της νέας πραγματικότητας που επέβαλε η πανδημία του 

κορονοϊού είχε ως αποτέλεσμα το κλείσιμο των σχολείων και των 

πανεπιστημίων. Στο πλαίσιο αυτό και με γνώμονα τη διαφύλαξη της ατομικής 

και δημόσιας υγείας, οι φοιτητές (προπτυχιακοί και μεταπτυχιακοί) 

αναγκάστηκαν να συνεχίσουν τις σπουδές τους, παρακολουθώντας 

διαδικτυακά μαθήματα και κάνοντας χρήση ψηφιακών εργαλείων. 

 

Όσον αφορά την εξεταστική περίοδο του εαρινού εξαμήνου, επικρατεί 

αβεβαιότητα και το υπουργείο Παιδείας δεν έχει παρουσιάσει συγκεκριμένη 

πρόταση για την ομαλή διεξαγωγή της. Σε κάθε περίπτωση, οι φοιτητές δεν 

έχουν ακόμα προμηθευτεί τα ακαδημαϊκά συγγράμματα που δικαιούνται για το 

τρέχον εξάμηνο.  

 

Δεδομένων των συνθηκών, το υπουργείο Παιδείας αποφάσισε τη διανομή των 

συγγραμμάτων στους φοιτητές μέσω εταιριών courier. Ωστόσο, με πρόσφατη 

εντολή της κυβέρνησης, τα βιβλιοπωλεία επαναλειτουργούν από τη Δευτέρα 4 

Μαΐου. Συνεπώς, δεν υφίσταται πλέον πρόβλημα αναφορικά με την 

παραλαβή των συγγραμμάτων από τους φοιτητές που δύνανται να 

μετακινηθούν, τηρώντας τους κανόνες δημόσιας υγείας (τήρηση αποστάσεων, 

είσοδος συγκεκριμένου αριθμού, σύσταση για χρήση μάσκας). 

 

Στην περίπτωση των φοιτητών που βρίσκονται στην Περιφέρεια και 

αποδεδειγμένα δεν μπορούν να παραλάβουν τα συγγράμματα με φυσική 

παρουσία, θα μπορούσε να εφαρμοστεί η μέθοδος αποστολής τους μέσω 

courier.  

 

 Επειδή, τα βιβλιοπωλεία έχουν πλέον ανοίξει και δεν συντρέχουν λόγοι 

να στερούνται ένα από τα βασικά έσοδα τους που είναι η διανομή των 

ακαδημαϊκών συγγραμμάτων. 
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 Επειδή, η Πολιτεία έχει υποχρέωση να στηρίξει τον κλάδο των 

βιβλιοπωλών που έχει πληγεί πολλαπλά από την πανδημία, με πολλά 

μικρά βιβλιοπωλεία να απειλούνται με κλείσιμο. 

 Επειδή, καταγράφονται σημαντικές καθυστερήσεις στη διανομή των 

συγγραμμάτων, λόγω του αυξημένου φόρτου εργασίας των εταιριών 

courier. 

 

Ερωτάται η αρμόδια κα. Υπουργός: 

 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί ώστε να εξασφαλιστεί η, 

όσον το δυνατόν, έγκαιρη διανομή των ακαδημαϊκών 

συγγραμμάτων στους προπτυχιακούς και μεταπτυχιακούς 

φοιτητές των δημόσιων πανεπιστημίων; 

 

2. Δεδομένης της επαναλειτουργίας των βιβλιοπωλείων, εξετάζει τη 

δυνατότητα διανομής των συγγραμμάτων από τα βιβλιοπωλεία 

και τους εκδοτικούς οίκους, όπως ίσχυε πριν την επιβολή των 

περιοριστικών μέτρων για την αντιμετώπιση της πανδημίας, 

τηρώντας ωστόσο με αυστηρότητα τους κανόνες δημόσιας υγείας 

που ήδη ισχύουν για τη λειτουργία τους; 

 

3. Εξετάζει τη διανομή συγγραμμάτων μέσω εταιριών courier, μόνο 

για τις περιπτώσεις των φοιτητών που δεν μπορούν 

αποδεδειγμένα να προσέλθουν στα βιβλιοπωλεία; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Μπαλάφας Ιωάννης 

 

Φίλης Νίκος 

 

Τζούφη Μερόπη 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Νάσος 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζαχαριάδης Κώστας 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 



 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μουζάλας Γιάννης 

Μπάρκας Κώστας 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Πούλου Γιώτα 

Σκουρλέτης Παναγιώτης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέττυ 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 


